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 SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Mandag den 10. januar 2022 kl. 17.00 - 19.00 
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Indbudt 

 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Flemming Berg 

Rikke Sejer 

Mette Kaas 

Line Kjærside 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

Kirsten Kjær 

Suppleanter: 

Elever:  

Luna Heltberg – 8a (Næstformand) 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm 

Hanna Jönsson 

Skoleledelse: 

Sigurd Brønnum 

Trine Dalby 

 

Afbud 

 

 

 



Afbud fra: 

Luna 

  

Mødeleder 

Niels 

   Referent 

Trine Dalby 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  1.  

Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt 

17.05 – 17.15 2. Meddelelser: 

 

Skolebestyrelsesformand 

Skoleleder 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

Elevrepræsentanter 

 

Hanna:  

Det går godt i SFO. Der er fortsat 

opdeling af eleverne. En del 

medarbejdere har været ramt af 

Corona i juleferien.  

May-Britt:  

Vejen i forhold til at agere i Corona på 

skolen efter nytår er fundet. Denne gang 

var det ”lettere” at blive sendt hjem til 

fjernundervisning og komme tilbage 

igen, da der efterhånden er opbygget 

en vis erfaring fra de andre 

hjemsendelser. 

Sigurd:  

God start efter juleferien. Dejligt at have 

folk i huset igen efter nogle dage 

hjemme. Skolen har indgået en aftale 

med en lærer, som ikke kommer tilbage. 

Yderligere har en pædagog sagt op. 

Derfor har vi slået et par stillinger op, 



hvor vi blandt andet søger lærere til 

HDS, billedkunst og tysk. 

Onsdag den 12/1 får skolen besøg af 

Tage Søndergaard, som kommer og 

holder et oplæg om professionel kapital 

for hele personalegruppen. 

 

17.15 –17.45 3. Vi skal have igangsat et stykke arbejde vedr. 

udearealer. 

Der ønskes en drøftelse af hvordan vi tænker de 

fremtidige udearealer 

 

  

Igennem længere tid har det været på 

tale at opdatere udearealerne omkring 

skolen. Det er svært at få penge til 

dette, så evt. kan fondsansøgninger 

komme på tale. Niels har et forslag til at 

indgå i et samarbejde med et 

arkitektfirma (1til1), som kan hjælpe 

med at udarbejde en overordnet plan 

hvor læringsmiljøer kan tænkes ind. Den 

kan indgå i en fondsansøgning.  

May-Britt minder om at inddrage 

eleverne og elevrådet i en sådan 

proces. Evt. findes tidligere udarbejdet 

materiale. 

Sigurd har haft fat i en fundraiser og det 

vil være en god idé at tænke store 

tanker – hvor vil vi hen med 

udeområderne? Klasselokaler, 

legeplads, aktiviteter, muligheder for at 

bevæge sig, mindre læringsrum ude, 

plads til at eksperimentere eller en 

kombination af det hele? 

Marianne efterlyser tilsvarende projekter 

man evt. kan hente erfaringer fra. 



Det kan være en fordel at inddrage 

flere interessenter i samarbejdet eks. 

Absalon, sogneråd, idrætsforeninger og 

nærmiljø generelt. 

Der kan evt. spørges til 

forældrekompetencer på skolen, som 

har kvalifikationer til at hjælpe. 

17.30 – 18.00 4. Status efter 6 måneder. 

Trine kommer med sine betragtninger i forhold til 

arbejdet på mellemtrinnet og de første måneder 

som leder.  

Trine fortæller at hun er landet rigtig 

godt på Himmelev. Det er en ny skole 

og for hende også nye måder at tænke 

på. Hun kommer direkte fra en 

lærerstilling, så der mange nye 

funktioner og opgaver i jobbet, som hun 

synes er meget spændende. 

Trine er blevet taget rigtig godt imod og 

oplever at blive møde positivt af 

medarbejdere, forældre og elever. Hun 

er faldet godt til i ledelsesteamet og er 

glad for at møde på arbejde hver dag. 

Særligt har Trine ansvaret for 

mellemtrinnet. Der ligger en stor opgave 

i at lære personalet at kende, så Trine 

prioriterer at komme med ud i klasserne 

og deltage i teammøder, så hun på den 

måde kommer tættere på hverdagen. 

Området PRC har hun også ansvaret for 

og særligt bliver der lige nu fokuseret på 

to områder. Det ene er et 

uddannelsesforløb med alle vejlederne 

med Malene Ringvad i spidsen og det 

andet er en nytænkning af 



skolebiblioteket, som er ved at få den 

store opdatering. 

Sidst men ikke mindst, er det Trine, der 

samler alle henvendelser omkring 

Corona og er den i ledelsen, der 

kommunikerer ud til forældre omkring 

retningslinjer mm. 

 

18.00 – 18.15 5. Corona – situationen på Himmelev Skole Kommunalt bliver der udstukket 

retningslinjer skolen skal agere inden for.  

 

Det har affødt drøftelser blandt en 

gruppe af medarbejdere, som følte sig 

usikre på at komme på arbejde. 

Bekymringen gik bl.a. på hvorvidt det 

gav mening eksempelvis at skulle 

gennemføre valgfag og tysk/fransk. 

Kantinens åbningstider har også været 

på tale. Bekymringerne er landet på et 

godt sted. Stor forskel på før og efter jul, 

hvor det klart er bedre efter jul. 

Trine redegør for antallet af samlede 

smittede hen over de seneste to 

måneder. Pt kan vi godt dække os ind 

med vikarer, men bliver vi hårdt ramt på 

sygdom blandt personalet, kan vi blive 

nødt til at organisere undervisningen på 

alternative måder. 



18.15 – 18.45 6. Første drøftelse af timefordelingsplanen. 

 

Bilag eftersendes  

Gennemgang af vejledende timetal og 

drøftelse af placeringen af HDS og 

madkundskab i 5. og 6. klasse, så en 

kontinuitet fastholdes forud for valgfag i 

7.+8.  

Bekymring fra forældrevalgte i forhold til 

om en kortere skoledag vil generere 

flere lektier. En spændende drøftelse om 

lektier har vi til gode internt på skolen og 

i bestyrelsen. 

Å-teamet skal drøfte anvendelsen af 

UUV. Efterfølgende tages emnet op i 

bestyrelsen igen. 

  Evt. Ønske fra Niels om at der sættes tid af 

på et bestyrelsesmøde til at drøfte 

brugen af test i skolen. 

En reminder om at få færdiggjort planen 

for, hvordan bestyrelsen fremadrettet 

skal arbejde med principper. 

 

  

Niels Warring     Sigurd Brønnum 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  

 


